
Jaarverslag MR 2022 2023 De Torelaar Reusel 

Algemeen 

Voor u ligt het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad van De Torelaar over het afgelopen jaar 

2022 – 2023. Op deze wijze legt de MR formeel verantwoording af over haar activiteiten. Het 

jaarverslag is ook terug te vinden op de website van de school www.detorelaar.nl  

De medezeggenschapsraad (MR) adviseert en bespreekt schoolse zaken met de directeur. Vaak 

zullen beslissingen in overleg met de MR genomen worden. De MR is een belangrijk orgaan dat 

gevraagd en ongevraagd de schoolleiding advies kan geven. 

 

Samenstelling  

In het schooljaar 2022- 2023 bestond onze MR uit de volgende leden: 

Inge Kox (ouder en penningmeester) 

Mark Lavrijsen (ouder en voorzitter) 

Ben Straatman (ouder) 

Anja van de Pas (leerkracht) 

Karin Mols (leerkracht) 

Annemieke de Groot (leerkracht en secretaris) 

Alle vergaderingen zijn ook gedeeltelijk bijgewoond door de directeur Baukje de Wit.  

 

Bijeenkomsten van de MR 

Onze MR heeft op de volgende data een overleg gehad: 

26 september 2022 

8 november 2022 

23 januari 2023 

27 maart 2023 (deze is ook bijgewoond door Anja Borsboom lid van de GMR) 

8 mei 2023 

19 juni 2023 

 

Thema’s en activiteiten: 

 

Draaiboek Corona 

In het begin van het schooljaar heeft de MR ingestemd met het nieuwe draaiboek protocollen bij 

uitbraak van Corona. Dit hebben we dit jaar niet nodig gehad, 

 

RI&E risico inventarisatie en evaluatie 

Vorig jaar hadden we ons aangemeld voor een onderzoek van de TUE die luchtzuiveringsapparaten in 

de helft van de groepen zou plaatsen. Dit om de luchtkwaliteit te verbeteren. Dit zou dit schooljaar 

opgepakt worden maar is niet uitgevoerd doordat het onderzoeksteam lang op zich liet wachten 

hebben we er uiteindelijk voor gekozen er niet meer aan mee te willen werken.  

 

GMR  

De Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad had dit jaar ook verkiezingen voor het personeel en 

ouders. Er is nog steeds een ouder van de Torelaar die zitting in de GMR van Kempenkind heeft. Zij 

heeft dit jaar een MR vergadering bijgewoond. 

 

 

 

 

 

http://www.detorelaar.nl/


Visitatie scholen 
In samenwerking met “samen wijzer” zijn er auditoren die twee scholen gaan bezoeken. Wij hadden 

ons aangemeld. Ook omdat we dit mee konden meenemen in ons schoolplan.. Er zijn gesprekken 

gevoerd met kinderen, ouders leerkrachten ib en directie. Namens de MR hebben 2 ouders hieraan 

deelgenomen. 

 

Stand van zaken mbt het gebouw 

Het schoolgebouw is aan verbouwing/ nieuwbouw toe. Daarvoor heeft een haalbaarheidsonderzoek 

plaats gevonden, mede op aandringen van de MR.  Dit geeft een indicatie over de staat van het 

gebouw en een advies over renovatie, verbouwing of nieuwbouw. De gemeente is bezig met het 

schrijven van een huisvestigingsplan. De verwachting is dat dit in november klaar is. 

 

Open Avond 

Ouders konden een rondleiding krijgen óf zelf rondlopen. Op de avond was de MR ook 

vertegenwoordigd. De avond werd door 16 ouderechtparen bezocht. 

 

Vakantierooster en lestijden 

Lunchtijd is geen lestijd (vinden wij op de Torelaar). Daar wordt verschillend over gedacht in het 

onderwijs, waardoor sommige scholen veel meer studiemomenten kunnen plannen. We hadden nu 3 

studiedagen en 3 studiemiddagen, dat is te krap. Het voorstel is om 5 minuten lestijd per dag meer 

op het rooster te zetten, zodat we tijdens de lunch (die nog gewoon 15 minuten duurt) deze 5 

minuten aandacht kunnen besteden aan een groepsgesprek, praten over het nieuws, gezond gedrag 

etc.. Dit levert ca. 16 uur op, op jaarbasis. Dan krijg je 5 studiedagen en 4 studiemiddagen. De MR 

heeft hiermee ingestemd.   

 

MR verkiezingen 

Inge Kox en Anja van de Pas waren aftredend. Mark Lavrijsen had aangegeven te willen stoppen. We 

hebben verkiezingen gehouden en hadden 4 kandidaten voor de oudergeleding. Maarten van Luffelen 

en Marijke Heesters zijn gekozen. Anja van de Pas is herkozen door het personeel.   

 

Werkverdelingsplan 

Het personeel deel van de MR heeft instemmingsrecht gehad op het werkverdelingsplan. Samen met 

de directie hebben we gekeken naar de verdeling van de taken en de inzet van de werkdrukgelden.  

 

Formatie  

In de MR vergadering van 8 mei kwam het verdelen van de groepen aan de orde. De beste optie was 

om 3 kleutergroepen te maken, 2 groepen 3 en 2 groepen 4. Voor de rest hebben we enkele 

groepen. De MR heeft ingestemd met het voorstel. Voor de meivakantie is er een sollicitatie 

uitgegaan voor een vacature van 0,5. De gesprekken zijn gevoerd met directie en een MR lid. Er is 

een leerkracht aangenomen voor groep 6.  

 

Wat er verder nog is besproken volgens onze jaarkalender:  

- Ongevallenregistratie 

- SZE (school zelf evaluatie is evaluatie van de toets resultaten) 

- begroting  

- Financieel jaarverslag en begroting MR door penningmeester gemaakt 

- jaarverslag school 

- jaarverslag MR 

Vaste agendapunten zijn steeds geweest: 

- Mededelingen vanuit team en directie 

- Berichtjes plaatsen social schools 

GMR(OR)  notulen en agenda  

 

Namens de MR, Annemieke de Groot (secretaris) 


